
 I 

  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

                    20/06/13 

 

Οικονομικά - Εταιρικά Νέα  

 
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------ 

Νέα συνάντηση των αρχηγών την Πέμπτη 
Νέα συνάντηση των πολιτικών αρχηγών που στηρίζουν την κυβέρνηση, η τρίτη κατά σειρά, θα πραγματοποιηθεί 

την  Πέμπτη, στις 20.30, όπως ανακοινώθηκε απόψε, μετά το τέλος της δεύτερης συνάντησης, για το θέμα της 

ΕΡΤ και τη λειτουργία της κυβέρνησης. «Υπήρξε μια σύνθετη, πολύωρη συζήτηση που θα ολοκληρωθεί αύριο» 

δήλωσε μετά τη σύσκεψη ο κυβερνητικός εκπρόσωπος, Σίμος Κεδικογλου, συμπληρώνοντας πως «ένα από τα 

θέματα που συζητήθηκαν ήταν πώς θα λειτουργεί η δημόσια ραδιοτηλεόραση, με σεβασμό στις αποφάσεις του 

ΣτΕ». Σημείωσε επίσης ότι συζητήθηκαν και άλλα θέματα τα οποία είχε θέσει από προχθές ο πρωθυπουργός. 

Ανακοίνωσε ακόμα ότι ο κ. Σαμαράς αναχωρεί αύριο για τη Βιέννη για τη σύνοδο του ΕΛΚ και θα επιστρέψει 

στις 19:15 στην Αθήνα. Ο πρόεδρος του ΠΑΣΟΚ, Ευάγγελος Βενιζέλος, ανέφερε ότι διεξήχθη μια «πολύωρη και 

πολύ δύσκολη» συζήτηση μεταξύ των τριών αρχηγών. Μια συζήτηση που, όπως τόνισε, «εκ των πραγμάτων θα 

συνεχιστεί και θα ολοκληρωθεί σε κάθε περίπτωση αύριο το βράδυ στις 20:30». Ο κ. Βενιζέλος ζήτησε να 

υπάρξει στη σύσκεψη της Πέμπτης συμφωνία που θα διασφαλίζει την άμεση συμμόρφωση στην απόφαση του 

ΣτΕ και την άμεση επαναλειτουργία της δημόσιας τηλεόρασης σε όλες τις συχνότητές της και ταυτόχρονα θα 

δίνει νέα ώθηση στην κυβέρνηση με μια επικαιροποιημένη προγραμματική συμφωνία και με κανόνες 

λειτουργίας που θα τηρούνται.  Παράλληλα, όπως ανέφερε, θα παρουσιάσει λεπτομερέστερα «τη φάση στην 

οποία βρισκόμαστε» σε αυριανή συνεδρίαση της ΚΟ του ΠΑΣΟΚ με τη συμμετοχή και των μελών του 

Πολιτικού Συμβουλίου του Κινήματος, στις 17:00, ώστε να επανέλθει στην αυριανή σύσκεψη των τριών 

αρχηγών «έχοντας ακούσει και τη θέση της ΚΟ». 

  «Κατέβαλα κάθε προσπάθεια για να βρεθεί λύση, να λειτουργήσει η δημόσια ραδιοτηλεόραση με όλες της τις 

συχνότητες και κανονικό πρόγραμμα» ανέφερε ο Φώτης Κουβέλης. Ο πρόεδρος της ΔΗΜΑΡ μίλησε για επίπονη 

διαδικασία και επιμονή του κόμματός του να εξασφαλιστεί η επικαιροποίηση της προγραμματικής συμφωνίας 

των τριών κομμάτων που στηρίζουν την κυβέρνηση και δεν αφορά μόνο τη δημόσια ραδιοτηλεόραση αλλά και 

για να λειτουργεί, όπως είπε, «ως τρικομματική κυβέρνηση που στηρίζεται από τα τρία κόμματα τα οποία 

αναζητούν τον κοινό πολιτικό τόπο». Έδωσε σαφείς διαβεβαιώσεις ότι η ΔΗΜΑΡ θα συνεχίσει να κινείται με 

υπευθυνότητα, καθώς προέχει το συμφέρον του τόπου και του λαού, ώστε να οδεύσει η χώρα στην έξοδο από την 

κρίση. Ο κ. Κουβέλης ανακοίνωσε ακόμα ότι πριν τη νέα, αυριανή, συνάντηση στο Μέγαρο Μαξίμου θα 

συνεδριάσουν μαζί η Κ.Ο. και η Εκτελεστική Επιτροπή του κόμματος. 

------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------ 

 
Για σημαντική πρόοδο κάνει λόγο η τρόικα 
Το Διεθνές Νομισματικό Ταμείο, η Ευρωπαϊκή Κεντρική Τράπεζα και η Ευρωπαϊκή Επιτροπή ανακοίνωσαν 

σήμερα ότι αναστέλλουν την συζήτηση σχετικά με την πολιτική που εφαρμόζεται βάσει του προγράμματος 

στήριξης που έχει συμφωνηθεί με την Ελλάδα, κάνοντας λόγο περί επίτευξης «σημαντικής προόδου».  «Για να 

διευκολυνθεί η ολοκλήρωση των τεχνικών εργασιών, οι συζητήσεις για την πολιτική θα ανασταλούν, αλλά 

αναμένεται να επαναληφθούν ως το τέλος του μηνός», ανέφερε η διεθνής τρόικα των δανειστών σε μια κοινή 

ανακοίνωση των τριών μερών της που δόθηκε στην δημοσιότητα στην Ουάσινγκτον. Εν τω μεταξύ, για τα τέλη 

Ιουνίου (με πιθανότερη ημερομηνία, όπως έγινε γνωστό σήμερα το πρωί, την 29η του μηνός), ανανεώθηκε το 

«ραντεβού» της κυβέρνησης με τους επικεφαλής της τρόικας. Οι εκπρόσωποι των δανειστών μεταβαίνουν, μαζί 

με τον υπουργό Οικονομικών Γιάννη Στουρνάρα, στις συνεδριάσεις του Eurogroup και του Ecofin στο 

Λουξεμβούργο και θα επανέλθουν για έναν νέο γύρο διαπραγματεύσεων, καθώς, σύμφωνα με υψηλόβαθμο 

παράγοντα του υπουργείου Οικονομικών, «όλα είναι ανοικτά». 

------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------ 
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Αν και τα Ημερήσια νέα που παρατίθενται έχουν ληφθεί από πηγές που θεωρούνται αξιόπιστες σημειώνεται ότι δεν παρέχεται καμία εγγύηση, 
ρητή ή σιωπηρή, για την ακρίβεια, πληρότητα ή εγκυρότητα τους. Οι πληροφορίες που παρέχονται στο παρόν δεν συνιστούν πρόταση για αγορά, 

πώληση ή/και διακράτηση κάποιου συγκεκριμένου χρεογράφου. 
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Πρόεδρος ΤΑΙΠΕΔ: Η αποκρατικοποίηση του ΟΛΠ μπορεί να γίνει εφέτος 
Η αποκρατικοποίηση του ΟΛΠ (Οργανισμού Λιμένος Πειραιώς) και άλλων δημοσίων επιχειρήσεων μπορεί να 

επισπευσθεί, δήλωσε ο πρόεδρος του ΤΑΙΠΕΔ (Ταμείου Αξιοποίησης Ιδιωτικής Περιουσίας του Δημοσίου) 

Στέλιος Σταυρίδης, σε συνέντευξή του στην εφημερίδα Wall Street Journal. Σύμφωνα με δημοσίευμα της 

ηλεκτρονικής έκδοσης της εφημερίδας, ο κ. Σταυρίδης δήλωσε ότι η πώληση του 74% των μετοχών του ΟΛΠ -

που ανήκουν στο ελληνικό δημόσιο και είχε σχεδιασθεί ενδεικτικά να γίνει το 2014- μπορεί να επισπευσθεί και 

να πραγματοποιηθεί εφέτος, προσθέτοντας ότι μπορεί να περιλαμβάνει την παραχώρηση του μάνατζμεντ για μία 

περίοδο 30 έως 40 ετών. 

Όπως αναφέρει το δημοσίευμα, ο κ. Σταυρίδης δήλωσε ότι άλλες αποκρατικοποιήσεις που μπορούν να 

επισπευσθούν περιλαμβάνουν τον Οργανισμό Λιμένος Θεσσαλονίκης, ένα ποσοστό 6% μετοχών του ΟΤΕ που 

ανήκουν στο ελληνικό δημόσιο και τη συμμετοχή του κράτους κατά σχεδόν ένα τρίτο στο μετοχικό κεφάλαιο 

των ΕΛΠΕ (Ελληνικά Πετρέλαια). Ο διαγωνισμός για την αποκρατικοποίηση της ΔΕΠΑ «θα επαναπροκηρυχθεί 

μόλις γνωρίζουμε πώς θα γίνει και είμαστε βέβαιοι ότι υπάρχει ενδιαφέρον από την αγορά, δήλωσε ο κ. 

Σταυρίδης, σημειώνοντας ότι μπορεί να πάρει ενάμισι χρόνο μέχρι να ολοκληρωθεί ο νέος διαγωνισμός.  

------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------ 

 

Έως 21 Ιουνίου πρέπει οι τράπεζες να αποστείλουν τα στοιχεία τόκων των καταθετικών 

λογαριασμών  
Εως και την 21η Ιουνίου όλα τα πιστωτικά ιδρύματα που λειτουργούν στην Ελλάδα θα πρέπει να έχουν 

αποστείλει στη Γενική Γραμματεία Πληροφοριακών Συστημάτων του υπουργείου Οικονομικών τα στοιχεία με 

τους τόκους καταθέσεων των πελατών τους για το 2012, καθώς και τον φόρο που παρακρατήθηκε. Αυτό 

προβλέπεται σε απόφαση του υφυπουργού Οικονομικών Γιώργου Μαυραγάνη που δημοσιεύτηκε στην 

Εφημερίδα της Κυβερνήσεως. Στόχος όπως αναφέρεται σ αυτήν είναι να διευκολυνθούν οι διασταυρώσεις των 

φορολογικών στοιχείων που διενεργούνται για την πάταξη της φοροδιαφυγής. Παράλληλα, η απόφαση αυτή 

σχετίζεται με το γεγονός ότι για πρώτη φορά φέτος οι φορολογούμενοι θα πρέπει να αναγράψουν στη 

φορολογική τους δήλωση τους τόκους των καταθέσεων τους. Το υπουργείο Οικονομικών θα αποτυπώσει τα 

στοιχεία που θα παραλάβει από τις τράπεζες στις φορολογικές δηλώσεις, προκειμένου να διευκολυνθούν οι 

φορολογούμενοι στη διαδικασία αυτή. 

------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------ 
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Διαπραγματεύσεις ΔΕΠΑ - Gazprom για μείωση των τιμών του φυσικού αερίου, ζητούν οι 

βιομηχανίες  
Να ξεκινήσουν άμεσα διαπραγματεύσεις της ΔΕΠΑ με τη Gazprom για την αναδρομική μείωση του κόστους 

εισαγωγής του ρωσικού φυσικού αερίου, ζητά με σημερινή ανακοίνωσή της η Ένωση Βιομηχανικών 

Καταναλωτών Ενέργειας. 

Η ΕΒΙΚΕΝ επικαλείται πρόσφατες δηλώσεις του αναπληρωτή διευθύνοντος συμβούλου της Gazrpom 

Αλεξάντερ Μεντβέντεφ σύμφωνα με τις οποίες οι μεγάλοι Ευρωπαίοι πελάτες της (E.on, GDF Suez, ENI κ.α.), 

μετά από διαπραγματεύσεις, πέτυχαν επιστροφές της τάξης των 3,3 δισ. δολαρίων για το 2012 και μειώσεις 

τιμών στα μακροχρόνια συμβόλαιά τους για το 2013 που εκτιμώνται σε 800- 900 εκατ. δολάρια. 

«Στη χώρα μας, αντίθετα, η τιμή του φυσικού αερίου για τη βιομηχανία αυξήθηκε τα τέσσερα τελευταία χρόνια 

σταδιακά κατά 80% και είναι σήμερα 40% (προ-φόρων) υψηλότερη από τη μέση ευρωπαϊκή τιμή», τονίζει η 

ΕΒΙΚΕΝ και ζητά να μειωθούν οι τιμές τουλάχιστον στον ευρωπαϊκό μέσο όρο και να εξομοιωθεί η τιμή του 

φυσικού αερίου για τη βιομηχανία στα επίπεδα της τιμής των ηλεκτροπαραγωγών. 

------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------ 

 

Η Ελλάδα έφτασε κοντά στην έξοδο από το ευρώ - απείλησα με παραίτηση (Γιουνκέρ) 
Την ικανοποίησή του για την πρόοδο που έχει καταβάλει η Ελλάδα στην εφαρμογή του προγράμματος 

δημοσιονομικής προσαρμογής εκφράζει σε συνέντευξή του τους Νέους Φακέλους ο πρωθυπουργός του 

Λουξεμβούργου και τέως πρόεδρος του Εurogroup Zαν Κλοντ Γιουνκέρ, ο οποίος διαδραμάτισε 

πρωταγωνιστικό ρόλο στην αντιμετώπιση της ελληνικής κρίσης που απειλούσε με μετάδοση την Ευρωζώνη.  

Στη συνέντευξη του στην εκπομπή του ΣΚΑΙ, ο πρωθυπουργός του Λουξεμβούργου δηλώνει ότι ο κίνδυνος 

εξόδου της Ελλάδας από το ευρώ έχει απομακρυνθεί και ότι η Ελλάδα θα επιτύχει τους στόχους της και θα 

ξαναμπεί σε τροχιά ανάπτυξης το 2014, χαιρετίζει τις προσπάθειες των ελλήνων πολιτών τονίζοντας ότι 

επέδειξαν εντυπωσιακό κουράγιο, και αποκαλύπτει ότι η Ελλάδα έφτασε κοντά στην έξοδο από το ενιαίο 

νόμισμα με τον ίδιο να φτάνει στο σημείο να απειλήσει με παραίτηση για να αποτραπεί το ενδεχόμενο αυτό. 

“Οτιδήποτε έκανα, ήταν για να πείσω τους άλλους να απομακρυνθούν από το εγκληματικό εγχείρημα να 

πετάξουν την Ελλάδα σαν ένα κομμάτι χαρτί, σαν το τίποτα. Συνέχεια.. 
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Η Ελλάδα δεν είναι το τίποτα. Η Ελλάδα είναι στην καρδιά μου” δηλώνει.  Αναφορικά με την πρόσφατη 

απολογιστική έκθεση του Διεθνούς Νομισματικού Ταμείου που αναφέρει ότι έπρεπε να είχε γίνει κούρεμα του 

ελληνικού χρέους ήδη από το 2010, ο Ζαν Κλοντ Γιουνκέρ δηλώνει ότι την εποχή εκείνη δεν υπήρχαν τα 

απαραίτητα εργαλεία και οι πόροι για κάτι τέτοιο, και ότι προείχε ο περιορισμός της μετάδοσης της κρίσης. 

Μάλιστα, παρατηρεί ότι τα μέτρα στα οποία επέμενε το ΔΝΤ αλλά και η Κομισιόν και η ΕΚΤ δεν ήταν δίκαια 

κατανεμημένα στην ελληνική κοινωνία.  Αναφορικά με τη φημολογογία για νέα απομείωση του ελληνικού 

χρέους ζητεί να τηρηθεί στάση αναμονής θεωρώντας άκαιρη τη συζήτηση αυτή τη δεδομένη στιγμή.  

Παράλληλα, αφήνει να εννοηθεί ότι η διαφωνία του με την Γερμανία στο θέμα της στήριξης της Ελλάδας 

ενδέχεται να οδήγησε στην αλλαγή επικεφαλής του Eurogroup.  “Τα πρώτα ελπιδοφόρα αποτελέσματα είναι 

εδώ”  Ειδικότερα, ο λουξεμβούργιος πρωθυπουργός σημειώνει ότι “κατάφερα να αποφευχθεί ένα αβέβαιο 

μέλλον για την Ελλάδα και χειροκροτώ τις προσπάθειες της ελληνικής κοινωνίας, κυρίως του φτωχότερου 

κομματιού της χώρας που έκανε τεράστιες προσπάθειες σε αυτή τη χώρα. Αυτές οι προσπάθειες ήταν 

απαραίτητες. Δεν υπήρχε άλλη επιλογή από την σταθεροποίηση”. 

(Πηγη: ΑΜΠΕ) 
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------ 

 
Έκπληξη στην ΕΕ για επιστολή Αναστασιάδη 
Σύμφωνα με τα όσα μεταδίδουν κυπριακά, αλλά και διεθνή ΜΜΕ, έκπληξη προκαλεί σε ευρωπαϊκούς κύκλους 

το αίτημα του προέδρου Νίκου Αναστασιάδη για αναπροσαρμογές στο πρόγραμμα που συμφώνησε η Κύπρος 

πριν τρεις μήνες.  Μάλιστα, οι Financial Times καλύπτει σήμερα εκτενώς το θέμα της επιστολής που έστειλε 

πρόσφατα ο πρόεδρος Αναστασιάδης στους επικεφαλής των πιστωτών, σημειώνοντας μεταξύ άλλων το αίτημα 

του για ακύρωση της απορρόφησης της Λαϊκής Τράπεζας από την Τρ. Κύπρου.  Η εφημερίδα επικαλείται 

ανώνυμες δηλώσεις αξιωματούχου της ευρωζώνης που δηλώνει «έκπληξη» για την επιστολή και που σημειώνει 

πως θα συζητηθεί στο Eurogroup την Πέμπτη.  «Βασικά ζητά την πλήρη αναστροφή του προγράμματος», 

αναφέρει ο αξιωματούχος, προσθέτοντας ότι η αποτυχία προετοιμασίας για τη στήριξη, που επικαλείται ο κ. 

Αναστασιάδης, ήταν μερικώς λόγω της απόρριψης του πρώτου σχεδίου διάσωσης από την κυβέρνηση του κ. 

Αναστασιάδη. 

(Πηγη: ΑΜΠΕ) 
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